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Dr. Kővér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnők Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
ХХХУ I . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGУ határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Orbán
Viktor, miniszterelnökhöz ,

„Sikeres-e az Őn tanácsadójának а programja?”
címmel,

amelyre а választ írásban kérem,

Tisztelt MinisztereIn ők Úr!

Az Ön tanácsadójának alapítványát -Minden Gyerek Lakjon 361 Alapítvány - 2010 és 2014 között

olyan állami tulajdonban levő vállalkozások is támogatták, mint például az МУМ Magyar Villamos
Művek Zrt., а Szerencsejáték Zrt ., az МУМ Paksi Atomerőmű Zrt ., az MFB Zrt ., az MNУ Zrt., és а
Magyar Posta.. Természetesen az Alapítvány alapcéljával, а gyermekéhezés felszámolásával
egyetértek, ugyanakkor kérdezem, hogy mi az oka annak, hogy а jelentős állami támogatás ellenére а
program keretében:

n а támogatott családok létszáma а 2011 . évi 15147-1-61 2014-re 2079-re csökkent ;

n а támogatott települések száma а 2011 . évi 300-1.612014-re 28-ra csökkent ;

n az alapítvány támogatása а 2011 . évi 186,5 millióró12014-re 36,3 millióra csökkent ,

miközben hazánkban а gyermekéhezés aránya folyamatosan növekszik .

А folyamatosan csökkenő állami támogatás és az egyre alacsonyabb eredményekb ől úgy tűnik, az
Ön tanácsadójának programja mégsem olyan sikeres, ahogy azt а kormányzati kommunikáció
beállítja . Mindezek alapján kérdezem Önt, hogy Hegedűs Zsuzsa rászolgál-e а közpénzbő l fizetett
milliós tanácsadói juttatásokra?

Megtisztelő válaszait köszönöm !

Budapest, 2014 . augusztus 7 .
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